
PROTOKÓŁ Z 12912008 POSIEDZENIA
ZARZĄDUPOWIATU ŁÓDZKIEGOWSCHODNIEGO

które odbyło się w dniu 16 paździelnika 2008r. w siedzibie Starostwa
Powiatowego w Łodzi przy ul. Sienkiewicza 3.

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Zarządu i zaproszeni goście wg listy
obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

1. Starosta Powiatu - Pan Piotr Busiakiewicz stwierdził quorum i otworzył

posiedzenie Zarządu.

2. Przedstawiony porządek obrad został przez Członków Zarządu przyjęty

jednogłośnie - stanowi on załącznik nr 2 do protokołu.

3. Przyjęto protokół 128/2008 z posiedzenia Zarządu.

4. Wicestarosta -Pan Marek Jarzębski nawiązał do tematu podejmowanego na
r

.\ posiedzeniu Zarządu w dniu 9 października br. Omawiano możliwość

ewentualnego przystąpienia do konkursu w sprawie sfinansowania zadania
pn. "Budowa szkolnej hali sportowej przy ZSP Nr 1 w Koluszkach"
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego.

Zarząd opowiedział się wtedy za przystąpieniem do projektu, celem
aplikowania o środki finansowe z UE. Zarząd wyraził wówczas zgodę na
podjecie tego typu działań. Podczas spotkania z Wicebunnistrzem Koluszek
rozważano możliwość podjęcia wspólnej inwestycji. Zaproponowano
zwiększenie rozmiarów hali sportowej do obszaru 23x48m, co pozwoli na
korzystanie z obiektu większej liczby osób. Władze Koluszek wyraziły

zainteresowanie udziałem finansowym w inwestycji, pod warunkiem
zarezerwowania do dyspozycji szkół z gminy boiska do piłki siatkowej
i koszykowej 5 dni w tygodniu po 8 godzin dziennie. Przewidziany koszt
inwestycji oszacowano na około 4.100.000 zł, co przy dofinansowaniu na

\- poziomie 80% daje udział własny w wysokości ~ 615.000zł, stanowiący 15%
kosztów projektu. Wkład własny w związku z udziałem pminera uległby

zmniejszeniu o połowę, podobnie jak koszty bieżącego utrzymania obiektu.
Zdecydowano, aby wystąpić z wnioskiem o dofinansowanie ze środków UE
zadania związanego z projektem "Budowa szkolnej hali sportowej przy ZSP
Nr 1 w Koluszkach".
Pan Starosta poinfonnował o możliwości ubiegania się o środki finansowe
z UE dla inwestycji, która zakończona zostanie w roku bieżącym. Zgłoszono

projekt budowy hali sportowej przy ZSP Nr 1 w Koluszkach. Dla realizacji
zadania przydzielono dla Powiatu środki finansowe z UE w kwocie
640.000zł do wykorzystania i rozliczenia w tym roku.

5. Pani Iwona Walter -Wisiałkowska-Naczelnik WydziałuPolityki Społecznej

przedstawiła propozycje lokalizacji punktu konsultacyjnego Poradni
Psychologiczno-Pedagogicznej. Kuratorium Oświaty w Łodzi przedstawiło

infonnację o konieczności zorganizowania punktu konsultacyjnego Poradni
w tenninie do końca października 2008r. W ubiegłym roku punkt
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konsultacyjny zlokalizowany był w Wiśniowej Górze, pomoc związana była

z projektem "Bezpieczna i przyjazna szkoła". W roku bieżącym za zadania
priorytetowe uznano działania ukierunkowane na rozwój poradnictwa,
upowszechnianie różnych fonn pomocy psychologiczno- pedagogicznej,
wspomagających rozwój małego dziecka, w tym dzieci mających podjąć

obowiązek szkolny. Punkty konsultacyjne powinny działać w okresie od
października do grudnia, w wymiarze nie mniejszym niż 8 godzin
tygodniowo, z uwzględnieniem pracy w godzinach popołudniowych

i w soboty. Możliwe jest tworzenie rotacyjnych punktów konsultacyjnych
w miejscach, gdzie dostępność usług psychologiczno - pedagogicznych jest
ograniczona. Punkty konsultacyjne powinny znajdować się w placówkach
wiejskich i małych miastach. Zaproponowano, aby punkt konsultacyjny
umiejscowić na okres około 2 tygodni w Świetlicy Środowiskowej

w Byszewach, na 3 tygodnie w szkole podstawowej w Kurowicach oraz
w szkole podstawowej w Wiśniowej Górze. Pani Aleksandra Kubicka
zaproponowała, aby punkt konsultacyjny ulokować w Rzgowie ze względu

na znaczne zapotrzebowanie okolicznych mieszkańców na usługi w tym
zakresie. Zestawienie propozycji lokalizacji punktu konsultacyjnego stanowi
załącznik nr 3 do protokołu.

Decyzja o lokalizacji punktu konsultacyjnego należy do Pana Starosty.
6. Pan Dariusz Łukowiak - Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego,

Rolnictwa i Ochrony Środowiska przedstawił propozycję podpisania umowy
z gminą Brójce dotyczącąprzekazania materiałów drogowych na wykonanie
chodnika przy drodze powiatowej nr 2926E we wsi Pałczew. Umowa jest
konsekwencją Uchwały Nr 297/XXVIII/2008 Rady Powiatu Łódzkiego

Wschodniego z dnia 29 września 2008 roku, w sprawie przekazania
materiałów budowlanych pochodzących z rozbiórki przy realizacji inwestycji
"Przebudowa i modernizacja drogi powiatowej nr 2912E (24156) w gminie
Andrespol" Gminie Brójce. Zarząd Powiatu został upoważniony do zawarcia
stosownej umowy z Wójtem Gminy Brójce - § 4 powołanej wyżej uchwały.

Zarząd podjął decyzję o podpisaniu umowy z gminą Brójce dotyczącej

przekazania materiałów drogowych na wykonanie chodnika przy drodze
powiatowej nr 2926E we wsi Pałczew.

7. Pan Krzysztof Diug-Sekretarz Powiatu Łódzkiego Wschodniego przedstawił

pismo w sprawie objęcia honorowym patronatem XV edycji Akcji
"Bezpieczna Szkoła przy Drodze" w Koluszkach. Pismo w przedmiotowej
sprawie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. Akcja jest
skierowana do dzieci ze szkół podstawowych. Z uzyskanych wstępnie

informacji wynika, iż udział w akcji weźmie około 300 dzieci poprzez
uczestnictwo w pokazach bezpiecznej jazdy prezentowanych podczas akcji.
Zdecydowano o objęciu patronatem akcji, udział poprzez przekazanie
materiałów propagujących bezpieczeństwo w luchu drogowym - w postaci
"Kodeksu Młodego Rowerzysty".

8. Pan Bogusław Biliński - Naczelnik Wydziału Budownictwa, Geodezji
i Gospodarki Nieruchomościami przedstawił obecnym na posiedzeniu
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Zarządu propozycja podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia wyboru
najkorzystniejszej oferty w zakresie zadań nr l, 2, 4 i 5 oraz unieważnienia

postępowania w zakresie zadań nr 3, 6, 7 i 8 w postępowaniu o zamówienie
publiczne "Wykonanie operatów szacunkowych wyceny nieruchomości".

W zakresie zadania nr l najkorzystniejszą ofelię złożyło Przedsiębiorstwo

Usługowe Barbara Litwin Wycena Nieruchomości na kwotę 2.440,00 zł

brutto. W zakresie zadań nr 2 i 5 najkorzystniejsza ofelia przedstawiona
została przez B. Flaheliy Biuro Wyceny Nieruchomości odpowiednio na
854,00 zł brutto oraz 1.037,00 zł brutto. W zakresie zadania nr 4
najkorzystniejszą ofertę przedstawiła Agnieszka Pospieszył Wycena
Nieruchomości na kwotę 427,00 zł brutto.
Zarząd podjął uchwałę stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu.

9. Następnie Pan Naczelnik zaprezentował propozycje podjęcia przez Zarząd

uchwały w sprawie unieważnienia postępowania w zakresie zadań nr 2, 3 i 5
oraz wyboru najkorzystniejszej oferty w zakresie zadań nr l i 4
w postępowaniu o zamówienie publiczne "Wykonanie prac geodezyjnych".
Komisja przetargowa wnosi o unieważnienie postępowania w zakresie zadań

nr 2 i 3 ze względu brak ofert. Cena najkorzystniejszej ofeliy w zakresie
zadania nr 5 przewyższa kwotę jaką zamawiający może przeznaczyć na
sfinansowanie zamówienia, wobec tego komisja wnosi o unieważnienie

postępowania w tym zakresie. Proponuje się zatwierdzenie wyboru oferenta
w zakresie zadań nr l i 4 - Biuro Usług Geodezyjnych i Kmiograficznych
"KA - RAD GEO" S.c. z siedzibą w Łodzi, za kwotę 18.300,00 zł brutto dla
zadania nr l oraz 3.050,00 zł dla zadania nr 4.
Zarząd podjął uchwałę stanowiąca załącznik nr 6 do protokołu.

10.Kolejną sprawą było omówienie projektu uchwały Zarządu w sprawie
zatwierdzenia trybu udzielenia zamówienia publicznego, projektu ogłoszenia

o przetargu oraz projektu specyfikacji istotnych warunków zamówienia
w postępowaniu o zamówienie publiczne "Wykonanie operatów

\ szacunkowych wyceny nieruchomości". Dotyczy 3 działek zajętych pod
budowę dróg w gminie Nowosolna i na terenie miasta Łodzi.

Zarząd podjął uchwałę w przedmiotowej sprawie. Podjęta uchwała stanowi
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

II.Następna sprawa dotyczyła uchwały w sprawie zatwierdzenia trybu
udzielenia zamówienia publicznego, projektu ogłoszenia o przetargu oraz
projektu specyfikacji istotnych warunków zamówienia w postępowaniu

o zamówienie publiczne "Wykonanie prac geodezyjnych". Dotyczy
wykonania mapy do celów prawnych w ramach ujawniania prawa własności

nieruchomości.

Zarząd podjął uchwałę stanowiącązałączniknr 8 do protokołu.

12.Kolejna kwestia omawiana przez Pana Bilińskiego dotyczyła umowy
z Powiatowym Ośrodkiem Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej
w sprawie wprowadzenia do numerycznej bazy działek z operatów
wywłaszczeniowych pod drogę krajową nr 1. Dotyczy nieruchomości

położonych na terenach wiej skich gminy Tuszyn. Wmiość prac
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skalkulowana na podstawie stawki roboczogodziny w wysokości 26,70 zł

oraz czasu pracy niezbędnego na wykonanie czynności objętych umową

została określona na kwotę 10.000 zł. Przedstawiony projekt umowy stanowi
załącznik nr 9 do protokołu.

Zarząd podjął decyzję o podpisaniu umowy z PODGiK w zakresie
wprowadzenia do numerycznej bazy działek w programie EWMAPA działek

z operatów wywłaszczeniowych pod drogę krajową nr 1 dla nieruchomości

położonych na terenach wiejskich gminy Tuszyn. Umowa zostaje zawarta na
okres od dnia 16 października 2008r. do 23 grudnia 2008r.

13.Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu Łódzkiego Wschodniego
zaproponowała podjecie uchwały Zarządu w sprawie zmian budżetu Powiatu
Łózkeigo Wschodniego na rok 2008. Dotyczy zmian na podstawie Decyzji
Wojewody Łódzkiego Nr FN.I-30112-159/2008 z dnia 8 października

2008r. Powyższych zmian dokonuje się przez zwiększenie planu dochodów
i wydatków budżetu Powiatu w układzie klasyfikacji budżetowej ogółem

o kwotę 23.600,00 zł.

Zarząd podjął uchwałę stanowiącązałącznik nr 10 do protokołu.

14.Następnie Pani Skarbnik przedstawiła propozycję podjęcia uchwały Zarządu

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2008 rok.
Dotyczy zmian w budżecie Powiatu w układzie klasyfikacji budżetowej,

których dokonuje się po akceptacji wniosków złożonych przez Wydział

Polityki Społecznej oraz Powiatowy Urząd Pracy Łódź - Wschód.
Zarząd podjął uchwałę stanowiącązałącznik nr 11 do protokołu.

15.Pani Skarbnik zaprezentowała projekt Uchwały Rady Powiatu Łódzkiego

Wschodniego w sprawie w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego

Wschodniego na rok 2008. Zmiany dotyczą zakupu i montażu pieca do
ogrzewania wody w budynku głównym Domu Pomocy Społecznej

w Lisowicach.
Zarząd podjął inicjatywę uchwałodawczą w przedmiotowej sprawie, która
stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

16.Sprawy różne:

.:. Pani Skarbnik przedstawiła infonnację na temat opinii Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Łodzi w sprawie informacji z przebiegu wykonania
budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego za I półrocze 2008 roku.
W wyniku analizy przedstawionych materiałów sprawozdawczych oraz
dokumentów pozostających w rejestrach Izby, Skład Orzekający

zaopiniował pozytywnie informację z przebiegu wykonania budżetu

Powiatu Łódzkiego Wschodniego za I półrocze 2008 roku.
Pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w przedmiotowej spraWIe
stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

USTALENIA ZARZĄDU:

• Zarząd podjął uchwały w sprawie:
> zatwierdzenia wyboru najkorzystniejszej oferty w zakresie zadań nr 1,

2, 4 i 5 oraz unieważnienia postępowaniaw zakresie zadań nr 3, 6, 7
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i 8 w postępowaniu o zamówienie publiczne"Wykonanie operatów
szacunkowych wyceny nieruchomości",

>- unieważnienia postępowania w zakresie zadań nr 2,3 i 5 oraz wyboru
najkorzystniejszej oferty w zakresie zadań nr 1 i 4 w postępowaniu

o zamówienie publiczne "Wykonanie prac geodezyjnych",
>- zatwierdzenia trybu udzielenia zamówienia publicznego, projektu

ogłoszenia o przetargu oraz projektu specyfikacji istotnych warunków
zamówienia w postępowaniu o zamówienie publiczne"Wykonanie
operatów szacunkowych wyceny nieruchomości",

>- zatwierdzenia trybu udzielenia zamówienia publicznego, projektu
ogłoszenia o przetargu oraz projektu specyfikacji istotnych warunków
zamówienia w postępowaniu o zamówienie publiczne"Wykonanie
prac geodezyjnych",

>- zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2008 rok,
>- zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2008 rok

Zarząd podjął inicjatywę uchwałodawcząw sprawie:
>- zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2008 rok

Zarząd podjął decyzje o podpisaniu umowy z gminą Brójce dotyczącej

przekazania materiałów drogowych na wykonanie chodnika przy drodze
powiatowej nr 2926E we wsi Pałczew.

Zarząd podjął decyzje o podpisaniu umowy z Powiatowym Ośrodkiem

Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej dotyczącej wprowadzenia do
numerycznej bazy działek w programie EWMAPA działek z operatów
wywłaszczeniowych pod drogę krajową nr 1 dla nieluchomości położonych na
terenach wiejskich gminy Tuszyn. Wmiość prac określono na kwotę 10.000 zł.

Umowa zostaje zawarta na okres od dnia 16 października 2008r. do 23 grudnia
2008r.

Zarząd zdecydował o wystąpieniu z wnioskiem o dofinansowanie ze środków

UE zadania związanego z budową hali sportowej przy ZSP Nr 1 w Koluszkach.

Na tym posiedzenie Zarządu zakoJlczono.
Protokół sporządziła J. S.

Piotr Busiakiewicz

Marek Jarzębski

Aleksandra Kubicka

Klemens Derach

Jarosław Karliński
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